
Z á p i s n i c a 
 
zo zasadania obecného zastupiteľstva konaného dňa 21.03.2023 v priestoroch 
Obecného úradu v Ovčí. 
 
 
Prítomní poslanci: 
Bc. Mária Balogová, Marek Baloga, Michal Bednárik, Kristína Galková, Jozef Hudák, 
Stanislav Šimčík 
Neprítomní poslanci:  
Jozef Magda – ospravedlnený 
 
OcZ Ovčie je uznášania schopné 
                   
Ostatní prítomní :  podľa prezenčnej listiny 
                            
 
Program : 
1.Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov 
3. Plnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
4. Správa o činnosti OcÚ od posledného zastupiteľstva 
5. Úprava odberu elektrickej energie v bytovom dome č.200 
6. Vyhlásenie VO na kanalizáciu 
7. Výmena osvetlenia v sále KD Ovčie 
8.Rôzne 
10. Záver 
 
 
K bodu  1 : Dnešné obecné zastupiteľstvo otvoril a prítomných privítal starosta obce 
Eduard Jenča. 
 
K bodu 2 : Za zapisovateľku bola určená  Mgr. Žofia Humeňanská 
overovatelia: Kristína Galková , Mgr. Stanislav Šimčík 
 
 
K bodu 3: plnenie uznesení neboli dané 
 
K bodu 4: Správa o činnosti OcÚ od posledného zasadnutia OZ.  
 
 

1. Slávnostné rozsvietenie vianočného stromčeka spojené s programom žiakov 
 ZŠ a MŠ Ovčie  a malým občerstvením. 
2.  Starosta obce v spolupráci s poslancami OZ pripravili pre občanov športový deň 
3. 21.01.2023 sa konalo Referendum  



4.  Vo februári 4.2.2023 sme pre občanov pripravili Fašiangy , kde vystúpili Ovčianka, 
Ovčanské parobci, Pridáň, Pridaňčatá a ponúkali sa pankušky, varené víno ... 
5. Výmena interiérových dverí v ZŠ a na obecnom úrade 
6. V bytovom dome č.200 sa urobilo zateplenie bytov na 1 poschodí zo spodu. 
7. Spustenie nového webového sídla podľa platných noriem. 
8. Výroba vstávanej skrine pre MŠ a vstávanej skrine pre ZŠ. 
9. Zakúpene notebooku pre MŠ, pôvodný repasovaný bol pridelený do HZ. 
10. Obnovenie činnosti združenia  MAS-SKALA. 
11. Premiestnenie vypínačov v sále KD . 
12. Zisťovanie ohľadne zosunutej cesty na Výhone , PSK  
 
 
 
 
Uznesenie č.01/2023 zo zasadnutia 21.3.2023  
K bodu č.5 
Obecné zastupiteľstvo obce Ovčie podľa § 11 od. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v z.n.p. 
1. berie na vedomie  
2. schvaľuje - úpravu odberu elektrickej energie v bytovom dome č. 200 v obci Ovčie 
t. j , aby každá bytová jednotka mala svoj vlastný elektromer, /starosta obce má overiť 
možnosť financovania, či je možné použiť FP z fondu opráv/ 
Výsledok hlasovania: 
Za 6 poslanci: Bc. Mária Balogová, Marek Baloga, Michal Bednárik, Kristína Galková, 
Jozef Hudák, Stanislav Šimčík 
Proti: 0    
Zdržal sa: 0  
Neprítomný 1 poslanec: Jozef Magda 

............................................................ 
  dňa 27.3.2023 starosta Eduard Jenča   

 
 
 
Uznesenie č.02/2023 zo zasadnutia 21.3.2023  
K bodu č. 6 
Obecné zastupiteľstvo obce Ovčie podľa § 11 od. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v z.n.p. 
1. berie na vedomie  
2. schvaľuje - čím skôr je potrebné  pripraviť  nové  Verejné  obstarávanie na 
Kanalizáciu, aby sa podala žiadosť ./starosta má zistiť oprávnené výdavky, či je v tom 
zahrnutá aj úprava miestnej komunikácie/ 
Výsledok hlasovania: 
Za 6 poslanci: Bc. Mária Balogová, Marek Baloga, Michal Bednárik, Kristína Galková, 
Jozef Hudák, Stanislav Šimčík 
Proti: 0   



Zdržal sa: 0 
Neprítomný 1 poslanec: Jozef Magda 

............................................................ 
  dňa 27.3.2023 starosta Eduard Jenča   

 
 
Uznesenie č.03/2023 zo zasadnutia 21.3.2023  
K bodu č. 7 
Obecné zastupiteľstvo obce Ovčie podľa § 11 od. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v z.n.p. 
1. berie na vedomie  
2. schvaľuje - výmenu osvetlenia v kultúrnom dome Ovčie za LED osvetlenie. 
Výsledok hlasovania: 
Za 6 poslanci: Bc. Mária Balogová, Marek Baloga, Michal Bednárik, Kristína Galková, 
Jozef Hudák, Stanislav Šimčík 
Proti: 0    
Zdržal sa: 0  
Neprítomný 1 poslanec: Jozef Magda 

............................................................ 
  dňa 27.3.2023 starosta Eduard Jenča   

 
 
K bodu č. 8 
1.Poslanec Jozef Hudák navrhuje skontrolovať stĺpy pri Kadlube a pridať ešte rozhlas 
smerom ku Kadlube 
2. Pani Mária Kráľová doniesla žiadosť o odvodnenie a opravu cesty Hôrka 
a obmedzenie dopravy do 3,5t./zistiť cenu na šachtu/ 
3.Mgr. Stanislav Šimčík navrhol starostovi , aby oslovil starostu z Kluknavy, či by 
nemohla byť pustená voda pri sv. Anne, chýba to našim , ale aj cudzím turistom. 
4. Peter Bednárik avizoval, aby bola skontrolovaná plynármi  prípojka pri  dome  
s. č. 108, lebo je vykrivená. 
5.Michal Bednárik navrhuje vyčistiť a odskúšať čističku pri bytovom dome č.200 
 
 
Na záver starosta obce Eduard Jenča poďakoval prítomným poslancom za ich účasť a 
ukončil obecné zastupiteľstvo. 
 
Zapísala : Mgr. Žofia Humeňanská .....................................    
 
Overovatelia: Mgr. Stanislav Šimčík ..................................                                                                                    
                                
                                Kristína Galková .................................                                                 
 
Dňa 27.3.2023 starosta obce Ovčie Eduard Jenča   .......................................... 


